
Hoolekogu koosoleku protokoll 

Toimumisaeg: -5. November 2014 a kell 17.30 – 19.00 

Juhatas: Talvo Kont 

Protokollis: Heli Kuulmets 

Kohal olid: Merle Tombak, Margus Konnula, Egle Oja, Anita Tretjak, Kristina Absalon Margus 

Malleus, Maarika Tikman, Lehar Liibert,  

Kutsutud: kooli direktor Rait Laatsit, huvijuht Kristina Minajev 

Puudusid: Karmen Kroonmäe, Marje Kangro, Reet Vaiknemets, Urve Kaska, Jaanus Rattus, 

Taigri-Ly Kirs 

 

Päevakord:  

1. Kuldre Kooli 2014/2015 õ.a üldtööplaani heakskiitmine 

2. Jõululaada korraldamine 

 

Alustuseks tutvustas hoolekogu esimees uut hoolekogu liiget Lehar  Liibertit. 

1. 2014/2015 õ.a üldtööplaan 

Direktor Rait Laatsit tutvustas 2014/15 õppeaasta üldtööplaani. Välja oli toodud 7 prioriteeti, 

millele sel aastal enam tähelepanu pööratakse. 

 KULDRE KOOLI PRIORITEEDID 2014/2015 ÕPPEAASTAL. 

 Õpilaste õpijõudluse toetamiseks ja väljalangevuse ennetamiseks rakendatavate  

tugisüsteemide mõjusus. 

 Pöörata rohkem tähelepanu tööle andekate õpilastega õppetunnis kui ka õppetunni  

välisel ajal. 

 Huvigruppide kaasamine kooli arendustegevusse sobiva koostöövormi kaudu. 

 Õpetajatel kujundada ainetevahelisi seoseid ja kasutada klassidevahelise koostöö  

võimalusi aineõpetuse planeerimisel. 

 Kuldre Kooli uue õppekava väljatöötamine. 

 Lõimida kooli tegevusi Edgar Valteri juubeliaastaga. 

 Kuldre Kooli 105. aastapäeva ettevalmistamine.  

 Jaanuaris on koolis ka riiklik järelevalve ja tema vaatab eelkõige tööd erivajadustega lastega.  

M. Tombak: Palju meil on andekaid lapsi? 

R. Laatsit: Seda on raske öelda, andekused on erinevad. Umbes 15 last kooli peale. 

M. Tombak: Mida tähendab SPLO? 

R. Laatsit: See on rahvusvaheline projekt, mis õpetab lapsi suhtlema ja probleeme 

lahendama. 

M. Konnula: Millal on siis kokkutulek? 

R. Laatsit: See jääb 2015 aasta sügisesse (17. okt- sügisvaheaja esimene nädalavahetus) 

E. Oja: Kuulsin, et lastele on mitu laagrit tulemas? 

K. Minajev: Noorkotkaste ja Kodutütarde laager on kohe pärast jõuluvaheaja algust 19-20 

detsember. 

Malelaager jääb kuhugi  jaanuarisse. 



M. Tombak: Kas kooliraadio töötab? 

K. Minajev: Töötab küll, see on sel aastal seotud õpilasomavalitsusega ja saated on ka 

järelkuulatavad.  Link on Kuldre Kooli kodulehel. Ülesanded on laste vahel ära jaotatud ja 

igaüks teeb ja ajab oma rida. 

M. Tombak: Kuhu tuleb õuesõppe klass? 

R. Laatsit: See tuleb võimla taha, kus me kevadel juba väikesed ettevalmistused tegime.  

Rohkem küsimusi ei olnud. 

Otsustati: Heaks kiita Kuldre Kooli 2014/2015 õa. üldtööplaan 

 

2. Jõululaat 

K. Minajev: Jõululaat on plaanis sel aastal korraldada 6. dets kell 13.-16. – et laada lõppedes 

oleks juba piisavalt pime ja saaks süüdata jõulupuu küünlad. 

Müüjate registreerimine on minu juures ja iga müüja annab ühe eseme õnneloosi, mille tulu 

läheb ÕO-le. Registreerimisi ootan 1. detsembriks. 

T. Kont: Võiks teha oksjoni  mille tulu oleks sihtotstarbeline, läheks õpilastele. Kas oleks 

selliseid lapsi kes läheks ja küsiks firmadelt mingeid asju oksjoni jaoks?  

K. Minajev: Neile tuleb need kohad välja käia ja ka palve ette valmistada. Kes oksjoni läbi 

viib? 

Arutelu käigus leiti, et Aivo Männiste võiks läbi viia. Parim oleks kui see on mõni õpilane või 

endine vilistlane (Lembit Vaiknemets, Rasmus Rang….). Oksjoni esemed tuua 1. Detsembriks 

õp Kristina Minajevi kätte. 

T. Kont: Palju on loteriist tulu tulnud? 

K. Minajev: Umbes 60-70 €, loterii on 1€.  

M. Tombak: Võikski raha koguda õuesõppe klassi jaoks. 

K. Minajev: Kas jõuluvana ka laadale kutsuda? Eelmine aasta oli. Lapsed olid küll veidi 

hirmunud, kuid eks see vajab ka harjumist. 

Kes üldse jõuluvana oleks? Laadal ehk saab olla Mauno Kõivisto, jõulupeol  Margus Konnula, 

kui saab. 

K. Minajev: Keda esinema kutsuda? Ansambel on juba kirjas. Ja töötubasid. 

M. Tombak: Antsla trummipoisid oma showga, Pärliine tantsutüdrukud või „Särts“. 

Otsustati: Iga hoolekogu liige annab oma panuse laada õnnestumisse (aitab sponsoreid 

mõelda, ja leida, mõtleb välja töötoa, tuleb ise kohale ja on aktiivne laadakülastaja. 

 

 

Talvo Kont               Heli Kuulmets 

Hoolekogu esimees            Protokollija 

 


